
Agent Taddeiego: Teraz wywalczy więcej przestrzeni
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Odejście Zemana i pojawienie się na ławce Andreazzoliego zmieni na

pewno niektóre hierarchie wśród graczy. Jednym z najrzadziej

wykorzystywanych do tej pory w sezonie był Rodrigo Taddei. Agent

Brazylijczyka, Alessandro Lucci, udzielił wywiadu dla calciomercato.it, w

którym przekonywał, że jego podopieczny będzie grał teraz więcej.

 

Był proponowany wielu zespołom? 

- Nie, Rodrigo nigdy nie był proponowany. Zainteresowane były nim Palermo,

Fiorentina i Valencia. Jego wyborem było jednak pozostanie w Romie, gdyż chce

pomóc drużynie Giallorossich. Ze zmianą trenera i obsadzeniem Andreazzoliego,

jestem pewien, że wywalczy swoją przestrzeń, gdyż trener zna go od czasów

Spallettiego. Jeśli następnie nie będzie miejsca w zespole na przyszły sezon, i tylko

w takim przypadku, chłopak rozważy hipotezy odejścia, ale tylko na zasadzie

definitywnego transferu. Chciałem zwrócić na tą uwagę, aby powiedzieć prawdę.
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